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Abstract (en)
The drain pan (20) has a nozzle (226) for discharging condensates, where the pan is made of molded synthetic material. A planar support surface
(S206) is provided for supporting fins (104) and end plates (106, 108) of an air-water exchanger (10), where drain channels (208, 210) are provided
with inclined bottoms (212, 214) relative to the planar support surface in a plane direction of a temporary condensate storage volume (218)
connected to the nozzle. The channels are placed on both sides of the planar support surface. An independent claim is also included for an air
treating apparatus.

Abstract (fr)
Ce bac à condensats (20) destiné à être installé sous un échangeur air-liquide (10) dans un appareil de traitement d'air, est réalisé en matériau
synthétique moulé et pourvu d'au moins un piquage (226) d'évacuation des condensats. Ce bac comprend une surface plane (S206) d'appui d'une
partie (104, 106, 108) de l'échangeur et au moins une rigole (208, 210) à fond incliné (212, 214) par rapport à cette surface plane en direction d'un
premier volume (218) de stockage temporaire des condensats raccordés au piquage d'évacuation (226).
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